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Protokoll fört vid distriktsårsmöte i Kristinehamn 2021-10-02 

 

Art   Distriktsårsmöte i distrikt 234 

Plats   Kristinehamn Conference Centre 

 
 

Närvarande  VU 
   Gunnel Wallquist distriktspresident  Västerås-St Ilian IWC 

   Agneta Svensson vice distriktspresident  Filipstad IWC 

   Agneta Fimmerstad past distriktspresident  Örebrohus IWC 

   Ulla-Britt Wahlström distriktsskattmästare  Karlstad IWC 

   Marita Björn  DISO/distriktsredaktör Kristinehamn IWC 

   Moa Sundin  distriktssekreterare  Karlstad IWC 

   Gullevi Sandling vice distriktssekreterare Kristinehamn IWC 

 

Adjungerade  Christina Sundkvist distriktets IT-administratör Örebro IWC 

   Agneta Mellgren distriktsarkivarie  Arboga IWC 

 

Inbjuden  Gertie Stenkula rådspresident SIWR  

 

Klubbdelegater 

 

Arboga IWC  Ann-Kristin Jansson  past klubbpresident 

   Ingalill Ristborg  klubbdelegat 

 

Filipstad IWC  Ann-Marie Witteberg  klubbsekreterare 

   Lena Wenander  ISO 

 

Hagfors IWC  Mona Holmquist  klubbpresident 

   Birgit Andersson  suppleant klubbdelegat 

 

Karlstad IWC  Susanne Hellberg Togner klubbpresident 

   Yvonne Persson  vice klubbpresident 

   Susanne Domeij  klubbsekreterare 

 

Karlskoga/Degerfors Gunnel Elfman Ericson klubbpresident 

IWC   Aina Lindstedt  ersättare klubbsekreterare   
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Kristinehamn IWC Ingegerd Lampa Jonsson vice klubbmästare 

   Lena Watz   klubbskattmästare 

   Lena Duvander  suppleant klubbdelegat  
 
Västerås-St Ilian  Åsa Högström   klubbpresident 

IWC   Birgitta Ekman  klubbsekreterare 

 

Örebro IWC  AnnKristin Sundelius  klubbskattmästare 

   Ann-Kristin Lindström klubbmästare 

   Lisbeth Wiker   klubbsekreterare 

 

Örebrohus IWC Katarina Pålsson  klubbpresident 

   Karin Qviberg   vice klubbpresident 

 

   Distriktets nio klubbar var representerade av 21 delegater vid mötet. 

 

Mötesförhandlingar 

Värdklubbens president, Gullevi Sandling, hälsade samtliga deltagare hjärtligt 

välkomna till Kristinehamn och särskilt välkommen hälsades rådspresident 

Gertie Stenkula som rest ända från Lund. Det glada sorlet inledningsvis sände 

tydliga signaler om att det var väldigt roligt och värdefullt att äntligen kunna få 

träffas ”på riktigt”! 

 

Distriktspresident Gunnel Wallquist tände ett vitt ljus för de medlemmar som 

lämnat oss under året som gått. Därefter läste Gunnel en dikt som hennes morfar, 

Alexander Hulthén, skrev 1902. 

 

En färd på haf 

min lefnad är 

och ingen vet 

vart kosan bär 

 

Min vän, må du 

uti din slup 

lätt gunga 

övfer stora djup 

 

Med hoppets rosor 

kring din mast 

och med förnöjsamhet som last 

du segla fritt  

förutan skuld 

och finna lifvets  

lyckoguld 

 

Gunnel tände efter detta vårt blå ljus, som symboliserar Inner Wheels motto: 

Vänskap, hjälpsamhet och internationell förståelse. 

 

Mötets öppnande § 1 

   Distriktspresident Gunnel Wallquist förklarade mötet öppnat. 
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Val av ordförande § 2 

och sekreterare Att leda dagens förhandlingar utsågs distriktspresident Gunnel Wallquist. 

för mötet  Att föra protokoll utsågs distriktssekreterare Moa Sundin. 

 

Justerare/  §3  

rösträknare Att tillsammans med distriktspresidenten justera dagens protokoll, samt  

vid behov vara rösträknare, valdes Lena Duvander, Kristinehamn IWC och Åsa 

Högström, Västerås-St Ilian IWC. 

 

Upprop av delegater § 4 

och deltagare Inget regelrätt upprop av delegater och deltagare förrättades, samtliga 

närvarande antecknade sig på närvarolista vilken kontrollerades och 

överensstämde med de som föranmält sig till mötet. 

 Från VU deltog 7 ledamöter, 2 adjungerade och 1 gäst. Från distriktets klubbar 

deltog 22 delegater och totalt närvarade 32 personer vid mötet. 

 

Mötets utlysande § 5 

 Mötets förklarades i laga ordning utlyst (kallelse utskickad via mejl  

5 september). 

 

Föredragningslista § 6 

 Föredragningslistan godkändes (utskickad via mejl 5 september) med två övriga 

frågor, se § 23. 

 

Presentation av VU § 7 

 Verkställande utskottets medlemmar presenterade sig och förklarade respektive 

funktioner. 

 

Distriktsprotokoll § 8 

 Distriktsmötesprotokoll från digitalt möte 2021-03-08. 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

Distrikt 234 § 9  

verksamhetsår Erforderliga handlingar utskickade tillsammans med kallelsen. 

2020-2021  a) verksamhetsberättelse 

   Godkändes och lades till handlingarna. 

   b) ekonomisk redovisning 

Distriktsskattmästare Ulla-Britt Wahlström redogjorde för prognos (2021/22) 

samt för utfall av årets budget. På grund av covid-19 har möten ställts in och 

ersatts av digitala möten vilket bidragit till låga omkostnader som gör att det 

finns mycket pengar på kontot för närvarande. Medel finns till utbildning. För 

detaljer hänvisas till bifogad ekonomiska redovisning. Ulla-Britt uppmanade 

mötesdeltagarna att ta kontakt med henne vid eventuella frågor. 

c) revisionsberättelse 

Lästes upp av revisor AnnKristin Sundelius och lades till handlingarna. 

d) ansvarsfrihet 

VU beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020-2021. 

 

SIWR Rådsmötes- § 10 

protokoll  Rådsmötesprotokoll nr 108, digitalt möte 2021-03-14.   

Protokollet har delgivits deltagarna via IW:s hemsida, godkändes och lades till 

handlingarna. 
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Årsavgift till SIWR § 11 
Enligt SIWR:s budgetförslag för 2021-2022 föreslogs oförändrad årsavgift om 

50 konor till SIWR (se § 43 i rådsmötesprotokoll 108), förslaget antogs av 

årsmötet. 

 

Årsavgift till   § 12 

distrikt 234 VU:s förslag om oförändrad årsavgift på 375 kronor till distriktet antogs av 

årsmötet. 

 
SIWR   § 13 
Verksamhetsår Samtliga handlingar finns tillgängliga för deltagarna via IW:s hemsida. 

2020-2021  a) Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 

   b) Bokslut för SIWR och IW-Nytt godkändes och lades till handlingarna. 

   c) Revisionsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 

d) Ekonomisk redovisning för narkotikasökhunden godkändes och lades till 

handlingarna. 

e) Ekonomisk redovisning för IW-doktorn godkändes och lades till handlingarna. 

f) Ekonomisk redovisning för Happier Futures godkändes och lades till  

handlingarna.  

g) Ansvarsfrihet för SIWR och IW-Nytt beviljades. 

 

Hjälpprojekten § 14 

Distrikt 234 har totalt samlat in 89 803 kronor till de olika hjälpprojekten vilket gör 

att vi ligger på andra plats! Enbart Borlänge IWC har samlat in mer pengar. Av de 

insamlade medlen i distriktet har 3 804 kronor adresserats till ”Covid”.  

 

Agneta F berättade att den enkät som skickades ut i april 2021 visade att 50 klubbar 

av totalt 87 svarat att man vill förlänga projekten med narkotikasökhunden, Rotary 

doctors – Kvinnors hälsa, Garissa och Silviastipendierna till 2024. Meningen är att 

projekten ska pågå i en 3-årsperiod som sammanfaller med tidsperioden för 

Convention. Ansvariga för de olika projekten fr.o.m. 2021-07-01 

(narkotikabekämpning Kristina Rabenius, Silviastipendier Britt Block, IW-doktorn 

Eva Jägevall, nytt projekt eller Garissa Lisbeth Gabrielsson) skall väljas vid höstens 

rådsårsmöte.  

 

Agneta S förklarade att insamlingen av ”Covidpengar” inbringat c:a 95 000 kronor. 

Alla medlemmar har fått ett mail där två förslag presenteras och SIWR vill att vi 

röstar på det förslag som vi föredrar. De två förslagen är att vi skänker våra 

insamlade medel till Kenya där vi har ett samarbete med Rotary eller till Haiti som 

föreslagits från internationellt håll. Pengarna finns för närvarande insatta på ett 

särskilt konto i väntan på omröstningen. Beslut tas på rådsårsmötet i november. 

 

Rådspresidenten § 15  

informerar och Gertie Stenkula, som har sin klubbtillhörighet i Lund IWC, företräder  

inspirerar sområdspresident cirka 3300 svenska medlemmar och pratade om IW ur 

perspektiven Världen-Europa-Sverige. Inledningsvis tog hon upp IIW:s president 

Ebe Panitteri Martines motto – Pink First som hon kopplar till jämställdhet där vi i 

Sverige har kommit längre jämfört med hur det ser ut i Europa och konstaterade att 

det är inget dåligt val.  

 

Ett av de ledord som Gertie tog upp är ”Hälsa” där frågan är vad IW kan göra för 

kvinnor i världen och hon ansåg att anpassning bör göras till den plats kvinnorna 
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befinner sig. Möjlighet till vård ska finnas och inom IW stöds Garissa och 

utbildning av kvinnor i Kenya för att de i sin tur ska kunna hjälpa andra. Genom ett 

projekt mot könsstympning i Landskrona arbetar IW tillsammans med Rotary och 

har tagit hjälp av imamer i syfte att påverka synen på könsstympning.  

 

Genom ett European meeting fick Gertie kontakt med Catherine Refabert från 

Tours i Frankrike och påbörjade ett samarbete för att jobba med utbildning i 

klubbarna. Catherine Refabert förespråkar ett utökat digitalt samarbete inför nästa 

Convention. Man diskuterar också ett projekt med s.k. E-Clubs där medlemmarna 

ska kunna höra föredrag i 1-2 veckor och sedan ha möjlighet att lämna 

kommentarer. E-Clubs kan vara en möjlighet för yrkesarbetande kvinnor. 

 

I övrigt pratade Gertie om att ”kvinnor hjälper kvinnor” där utbildning för flickor 

betonades och att flickor i många delar av världen saknar den möjligheten. Vi måste 

arbeta för att flickor ska kunna påverka sin situation genom att få möjlighet att göra 

egna val. 

 

Till sist lyftes alla entusiastiska kvinnor inom IW världen över och Gertie avslutade 

med att framhålla att klubbarnas arbete är viktigast i IW:s organisation. 

Distriktspresident Gunnel tackar för ett inspirerande anförande. 

 

Nomineringar § 16 

SIWR 2022-2023 Rådspresident   Agneta Larsson Hörby IWC 

   Nationalrepresentant/RISO Gertie Stenkula Lund IWC 

   Vice rådspresident  Vakant 

   Rådssekreterare  Vakant 

   Rådsskattmästare  Monique Mellin Skurup IWC 

   Redaktör/medieansvarig Vakant 

   Matrikelredaktör  Kajsa Renzhog Sundsvall IWC 

   Webmaster   Helen Reiner  Stockholm Västra IWC 

   Rådsarkivarie   Agneta Mellgren Arboga IWC 

   IT-samordnare   Vakant 

Distriktsårsmötet godkände föreslagna nomineringar. Inga ytterligare nomineringar 

föreslogs av mötet. 

 

Nomineringar § 17 

VU distrikt 234 Distriktspresident  Agneta Svensson Filipstad IWC 

2022-2023  Vice distriktspresident Vakant 

   Past distriktspresident  Gunnel Wallquist Västerås-St Ilian IWC 

   Distriktssekreterare  Moa Sundin  Karlstad IWC 

   Vice distriktssekreterare Gullevi Sandling Kristinehamn IWC 

   Distriktsskattmästare  Ulla-Britt Wahlström Karlstad IWC 

   DISO    Marita Björn  Kristinehamn IWC 

   IT-samordnare   Vakant 

   Distriktsarkivarie  Agneta Mellgren Arboga IWC 

Distriktsårsmötet godkände föreslagna nomineringar. Inga ytterligare nomineringar 

föreslogs av mötet. 

 

DISO/   § 18 

Distriktsredaktör DISO Marita Björn får frågor om vad en ISO gör. En ISO är klubbens International 

Service Organiser och ansvarar bland annat för klubbens internationella 

verksamhet. Enligt stadgarna ska ISO rapportera från sitt område vid varje 

klubbmöte. Som ISO upprätthåller man också kontakter med eventuella vänklubbar. 
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Hagfors IWC togs som ett bra exempel där man sedan många år har ett trevligt och 

givande utbyte med sin vänklubb. Marita läste i övrigt upp vad som står i stadgarna 

gällande ISO.  

 

 Som distriktets DISO har Marita bland annat ansvar för att hålla distrikts-

presidenten, VU och klubbarna underrättade om det internationella arbetet genom 

att rapportera och sammanställa internationella aktiviteter. DISO har haft digitala 

träffar vilket uppfattats som bra möten. 

 

 I egenskap av distriktsredaktör samlar Marita material till redaktören för IW-Nytt 

genom att hämta information från klubbsekreterarnas månadsbrev. Det har varit lite 

besvär med att redigera bilder till IW-Nytt vilket medfört att några bilder inte 

förmedlat önskad information. Kunskap ska inhämtas. Klubbsekreterarna 

uppmanades tänka på att skicka månadsbrev i exempelvis Word, som går att 

redigera. Viktigt! Text och bilder måste skickas för sig för att vara redigeringsbara. 

 

Marita talade om medlemsvärvning där vi uppmuntrades att lägga den lilla blå 

foldern på ställen där många kvinnor vistas.  

 

Vi påmindes också om Inner Wheels konsultativa status i FN vilket innebär att IIW 

har rätt att sända observatörer till FN:s Ekonomiska och Sociala råd (ECOSOC). 

Läs mer om vår roll i FN i stadgarna för Inner Wheel. 

 

Distriktsarkivarie § 19 

Distriktsarkivarie Agneta Mellgren gick igenom gällande riktlinjer för arkivering. 

Arkiverade handlingar är offentliga handlingar, som fortfarande ägs av 

inlämnaren. Det är klubbens historia som sparas till eftervärlden. Allt som 

arkiveras blir offentliga handlingar. Arkivlagen står över GDPR. 

Den som upprättat handlingen ansvarar för att den blir arkiverad. Dokumenten 

sparas i kronologisk ordning, det senaste längst bak. 

Alla arkiverade handlingar skall vara underskrivna och daterade samt försedda 

med klubbens namn, sorterade efter ”Förteckningsplan” som finns på hemsidan 

under rubriken ”Bibliotek”. Tänk på att numrera sidorna. Beträffande justering av 

protokoll ska signatur sättas i nedre högra hörnet på de sidor som inte skrivs 

under. 

Kopior av styrelseprotokoll, månadsbrev och verksamhetsberättelse bör sparas i 

klubben i 3 år. Verifikationer arkiveras inte, utan sparas i klubben i 7 år. 

Verifikationsförteckning arkiveras. Gem och plastfickor tas bort. 

 

IT-samordnare § 20 

Distriktets IT-samordnare Christina Sundkvist informerade om styrdokument, som 

finns på hemsidan under Bibliotek, och vår grafiska profil. Där finns ett 

Worddokument med hjulet som man kan spara ner och använda sig av. Förutom 

vårt välkända blågula hjul finns även en IIW-logga ”Strong women stronger world” 

som gäller under tiden 2021-2024 och en IIW-presidentlogga för 2021-2022 ”Pink 

first”. Vi informerades om att man kan kopiera och klistra in de loggor man vill 

använda sig av. Alla tre loggor kan användas i samma dokument men får inte 

placeras bredvid varandra. 

 

Christina visade också hur man kan välja bort IW-Nytt i pappersform genom att i 

”Min profil” gå in och trycka på fliken ”Administrera” och välja ”Redigera min 

information”. Under rutan ”Noteringar” finns en liten ruta där ”Ja” är förifyllt. Vill 

man inte ha IW-Nytt i pappersform väljer man istället ”Nej” här. 
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Behöver vi utbildning? Vad har vi för önskemål i klubbarna? Distriktsskattmästare 

Ulla-Britt Wahlström meddelade att det finns pengar till såväl föreläsare som 

lokaler. Vi uppmanades att komma in med idéer.  

 

I övrigt informerade Christina om att man hittar mer information om IT genom att 

gå in på hemsidan, under ”Bibliotek” där det finns en länk till ”IT-dokument”. De  

bilder som togs vid dagens besök lägger Christina ut på vår hemsida. 

 

Motioner och  § 21 

förslag samt  Inga motioner eller förslag från klubbarna hade inkommit inför distriktsårsmötet.  

dispensanmälan Dispensanmälan för förlängning av styrelsefunktioner har inkommit avseende: 

   Ulla Nordin, klubbsekreterare Hagfors IWC 

   Inger Hedenäs, klubbmästare Hagfors IWC 

   Ann-Kristin Sundelius, klubbskattmästare Örebro IWC 

   Lisbeth Wiker, klubbsekreterare Örebro IWC 

   Eva Krafth, vice klubbsekreterare Örebro IWC 

   Samtliga dispensanmälningar godkändes av distriktsårsmötet. 

 

Klubbdelegater och § 22 

övriga har ordet Arboga IWC planerar för sitt 50-årsjubileum 12 januari 2022. 

 

Övriga frågor § 23 

   a) Förslag: Minskat antal distriktsmöten 

Åsa Högström Västerås-St Ilian IWC framförde förslaget att antalet fysiska 

distriktsmöten ska minskas så att vi har ett fysiskt möte (distriktsårsmötet) och att 

vårens distriktsmöte hålls via Teams. För- och nackdelar med förslaget diskuterades 

där fördelarna med att träffas övervägde. 

Mötet beslutade att behålla årets två distriktsmöten såsom tidigare. 

 

b) Förslag: Delegater till distriktsmöten 

Åsa Högström Västerås-St Ilian IWC framför att man inför respektive distriktsmöte 

väljer de delegater från styrelsen som ska företräda klubben. Om en delegat blir 

sjuk ska styrelsen få utse en ersättare. Agneta F framförde att man som 

klubbdelegat ska företräda IW och vara väl förberedd.  

Mötet beslutade att stödja förslaget. 

 

Distrikts- och  § 24 

inspirationsmöte Klubbpresident Gunnel Elfman Ericson från Karlskoga-Degerfors IWC  

2022 välkomnade mötets deltagare till distrikts- och inspirationsmöte på Lanna Lodge i 

Örebro den 5 mars 2022. Som en bonus fick vi via Gunnel, som för övrigt tituleras 

skrattkonsult, se några av de hundra sätt man kan knyta en sjal. 

 

Distrikts-  § 25 

presidenten Distriktspresident Gunnel Wallquist informerade om att lista med datum finns 

utlagd där man kan planera in när det passar att hon kommer på besök i respektive 

klubb. Inför dagens möte hade klubbpresidenterna fått i uppdrag att kort presentera 

sina klubbar genom att berätta om sina aktiviteter och planer, se följande 

sammanfattning för respektive klubb. 

  

 Örebrohus IWC: Träffarna i klubben har återupptagits där man har en fin 

gemenskap. Föreläsare i intressanta ämnen finns inplanerade och även ljusstöpning 

i Sköllersta hembygdsgård, som är en populär och återkommande aktivitet. 
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 Örebro IWC: För den som vill kan man träffas och ta gemensamma promenader 

och för de som är fikasugna kan promenaden avslutas med en kopp kaffe. 

    

Västerås-St Ilian IWC: Årsmöte har hållits på Djäkneberget och efter att man har 

legat lågt ett tag med anledning av pandemin har man haft några månadsmöten. 

Klubben har före pandemin sålt Restaurangchansen som kostar 260 kr/häfte. 

Klubben fick behålla 130 kr som oavkortat gått till narkotikasökhunden. Året 2019-

2020 blev det 6 500 kr till hundarna. Förutom månadsmöten finns fyra bokklubbar, 

två promenadgäng där ett har ett lite snabbare tempo och ett tar det lite lugnare och 

det är bara att välja. Det finns också en bioklubb som träffas två gånger i månaden. 

 

Kristinehamn IWC: Klubben har inte gjort så mycket under pandemin. Men en 

positiv sak är att två medlemmar som (bara) är 30 plus vill gå med i styrelsen!  

 

Karlstad IWC: Under pandemin har telefonsamtal mellan medlemmar ersatt de 

fysiska träffarna för att hålla kontakten. I samband med IW-dagen den 10 januari 

fick man möjlighet att presentera IW med en notis i Nya Wermlands-Tidningen 

samt med en artikel i Karlstads-Tidningen. Ett intressant föredrag av Thomas 

Mathiesen har genomförts där han i digital miljö berättade om DACA (Drivers 

Against Child Abuse) och deras verksamhet som bl.a. går ut på att stötta mobbade 

barn och ungdomar. Fysiska möten har nu återupptagits och man träffas första 

tisdagen i varje månad. 

 

Karlskoga-Degerfors IWC: Med anledning av pandemin har klubben där många är 

80 plus legat lågt och varit rädda för att ses. Månadsbrev har skrivits och man har 

fokuserat på det som varit positivt. Några har gått till kyrkan för att lyssna på 

lunchmusik. Försök med bowling har gjorts men man behöver vara ganska rörlig 

och det hela har varit lite tungrott. Tipsen om att starta en bokklubb uppfattas som 

intressant. Det slås ett slag för Mulles Loppis i Degerfors som har öppet onsdagar 

och lördagar där överskottet går till Estland. 

 

Filipstad IWC: Här har DACA – Drivers Against Child Abuse haft en manifestation 

för en liten mobbad tjej. I övrigt präglas Filipstad av många invandrare och Lena 

Wenander har tillsammans med en barnmorska deltagit i undervisning av 

invandrarkvinnor där man bl.a. visat bilder på könsorgan och talat om 

preventivmedel som varit mycket uppskattat. Bland invandrarna finns en varierad 

utbildningsnivå där det finns såväl analfabeter som läkare. 

Man har också haft en s.k. ”Kvinnovandring” där man med lånade kläder klädde ut 

sig till kvinnor som varit särskilt betydelsefulla i stadens historia. Det hela hade 

varit mycket roligt och uppskattat. Som kuriosa kan nämnas att 1864 bildades 

Filipstads fruntimmersförening, som är Sveriges äldsta förening. Man har i klubben 

även gjort uppskattade besök på serviceboenden och bjudit på kaffe och tårta. 

 

Hagfors IWC: Utbytet med vänklubben Nannestad i Norge har en stor och viktig 

betydelse för klubben. Första träffen skedde 2003 och man sågs inledningsvis på 

Klässbols linneväveri för att sedan bege sig till Gate gästgiveri för att bekanta sig 

lite närmare. Härefter har man mötts genom återkommande träffar där klubbarna 

står för värdskapet var sin gång. Det har varit många roliga aktiviteter under åren 

och för att nämna någon var man med respektive 2008 bjudna till vänklubben den 

17 maj där man i Eisvold fick se ett ”bunadståg” där folkdräkter från samtliga 

fylken var representerade. Just denna dag var den kallaste 17 maj på 50 år! Några 

andra uppskattade aktiviteter har varit knyt, besök på Lerinmuseet, räkmackor i  
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Värmskog och tågtur i Mariebergsskogen. Nu ser man fram emot att få träffas igen. 

 

Arboga IWC: På grund av pandemin har man inte kunnat ha några fysiska träffar, 

men månadsbrev har skrivits för att hålla kontakten. I juni träffades medlemmarna 

vid kanalcafeet som ligger efter Hjälmare kanal. Under vecka 32, som är 

medeltidsveckan, har det blivit en tradition att träffas vid lunchtid och så blev det 

även detta år.  Man ser även här fram emot att börja träffas igen och till nästa 

månadsmöte är Bo Lindell inbjuden för att berätta om Garissa. Nu när det är 

möjligt att ses igen blir det något av en nystart.  

 

Agneta F avtackades för sin tid som distriktspresident och fick ta emot en gåva i 

form av en medalj. 

 

Distriktspresident Gunnel Wallquist berättade avslutningsvis om en händelse där 

hon tillsammans med två damer med namnet Gunnel, tre damer som hette Birgitta 

och en man som hette Per hade fått i uppdrag att lära ut svenska till ett antal 

chilenare. En av männen sade sig ha fått helt klart för sig att ”Per” måsta betyda 

”herr” men vilket var ”fru” och vilket var ”fröken” – ”Gunnel” eller ”Birgitta”…  

 

Värdklubben hade anordnat ett lotteri med många fina vinster som blev en trevlig 

avslutning på ett i övrigt fint anordnat distriktsårsmöte. 

    

Mötets avslutande § 26 

Distriktspresident Gunnel Wallquist blåste ut ljusen och förklarade årets 

distriktsårsmöte för avslutat. 

 

Vid protokollet:    Justeras: 

 

 

 

Moa Sundin     Gunnel Wallquist 

distriktssekreterare    distriktspresident 

 

 

 

 

Justeras:     Justeras: 

 

 

 

 

Lena Duvander    Åsa Högström 

suppleant klubbdelegat   klubbpresident 

Kristinehamn IWC    Västerås-St Ilian IWC 

 

 

 

 

 

 

 

 


